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Litija praznuje 
24. decembra praznuje občina Litija svoj praznik — dan, 

koje bil boj na Tisju II. štajerski bataljon z Nemci. Mesec 
december bo posvečen praznovanju. Da bo lahko vsak 
občan deležen svečanosti, bomo tudi letos pripravili praz
novanja v krajevnih skupnostih, kjer bodo programi posve
čeni življenju in delu teh. 

V počastitev praznika bomo ob 100-letnici šole odprli 
novo šolo na Graški dobravi, odprli prenovljeni muzej NOB 
na gradu Bogenšperk; v Lesni industriji Litija pa si lahko 
ogledamo samostojno razstavo akademskega slikarja Jožeta 
Meglica. 

Potekala bodo športna tekmovanja, srečali se bodo 
pionirji osnovnih šol v košarki, namiznoteniška tekmovanja 
bodo potekala od 20. decembra do 25. decembra v dvorani 
na Stavbah. Kegljači bodo tekmovali za občinsko prven
stvo; mladi šahisti se bodo srečali na dvoboju pionirjev 
osnovnih šol ter simultanki na petdesetih deskah. 

Na TRIM akcijo se bomo lahko podali 19. decembra iz-
Litije mimo Jevnice na Janče in nazaj. 

Vabimo vas, da se v kar največjem številu udeležite pri; 
reditev. 1 

Skupščina občine Litija in družbenopolitične organizacije 

ČESTITAJO 

vsem delovnim ljudem in občanom ob 

OBČINSKEM PRAZNIKU 

in 

DNEVU JLA 

in jim želijo v novem letu 1977 

obilo delovnih uspehov in osebnega zadovoljstva 

m 

i 
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Kako smo glasovali na referendumu 
KRAJEVNA SKUPNOST Štev. glas. Glasov. ZA % 
1. ŠTANGA 139 132 94,96 
- v gostilni Nam 139 132 94,96 

2. V1NTARJEVEC 464 434 93.53 
- gasil, dom Vintarjevec 351 334 95,16 
— osnovna šola Javorje 113 100 88,50 

3. PRIMSKOVO 406 373 91,87 
- Ješče 131 130 99,24 
— Sobrače 102 86 84,31 
- Primskovo 173 157 90,75 

4. HOTIC 301 275 91,36 
- Zg. Hotič 192 175 91,15 

_Sp. Hotič 109 100 91,75 

5. ŠTANGARSKE POLJANE 285 259 90,88 
- Štangarske poljane 91 83 91,21 

- Volčja jama 98 94 95,92 
- Rek a-Gozd 96 82 85,42 

6. GABROVKA 954 843 88,36 
— Brezovo 47 45 95,74 
- Vodice 46 38 82,61 
— Gabrovka 234 210 89,74 
— Tihaboj 122 102 83,61 
- Tlaka 77 70 96,91 
— Moravče 157 145 92,36 
— Gabrska gora 51 50 98,04 
— Čatežka gora 50 42 84,00 
- Gobnik 50 45 90,00 
- Kamni vrh 50 47 94,00 
— Nova gora 42 28 66,67 
— Javorje 28 21 75,00 

7. POLŠNIK 558 485 86,92 
- Polšnik 355 314 88,45 
- Mamolj 99 92 92,93 
- Konjšica 104 79 75,96 

8. LITIJA DESNI BREG 1.720 1.460 84,88 
- osnovna šola Litija 976 816 83,61 
- zavarovalnica Sava 270 228 84,45 
— Grbinska cesta 314 279 88,85 
- Podšentjur 160 137 85,63 

9. VAČE 473 394 83,30 
- Vače 203 176 86,70 
- Laze 99 66 . 66,67 

Cirkuse 72 61 84,72 
Slivna 99 91 91,92 

10. JEVNICA 476 396 83,19 
Jevnica 176 149 84,66 

- - Kresniške poljane 180 145 80,56 
Golišče 73 56 76,71 
Zgornja Jevnica 47 46 97,87 

i l . KOSTREVNICA 492 408 82,93 
Kostrcvnica 407 343 84,28 
Liberga 85 65 76,47 

12, ŠMARTNO 1.099 906 82.44 
Šmartno 496 386 77,82 

- Ustje 399 347 86,97 
Zavrstnik 204 173 84,80 

13. LITIJA LEVI BREG 1.884 1.548 82,17 
(iraška cesta 468 • 378 80,77 

- v Zdravstvenem domu 745 623 83,63 
na Delavski univerzi 671 547 81,52 

14. KRESNICE 500 409 81,80 
Kresnice 363 299 82,37 
Krcsniški vrh 137 110 80,29 

15. SAVA 413 337 81,60 
Sava 279 227 81,36 
Ponoviče 134 110 82,09 

Na referendumu je litijska godba poskrbela za slavnostno razpoloženje 

16. JABLANICA 
Breg 

- Zg. Jablanica 
Cerovica 

17. DOLE 
- Dole 

- Gradišče 
- Kostanjevica 

Ravne 

18. RIBĆE 
- Ribče 

586 
204 
237 
145 

637 
455 
84 
29 
69 

132 
132 

455 
154 
178 
123 

459 
331 
45 
29 
54 

75 
75 

77,64 
75,49 
75,11 
84,83 

72,06 
72,75 
53,57 

100,00 
78,26 

56,82 
56,82 

Družbenopolitični zbor se zahvaljuje vsem občanom in 
aktivistom, ki so pripomogli k uspešni izvedbi referen
duma. Ta sklep je bil sprejet na zasedanju zbora dne 1. 
decembra 1976. DRUŽBENOPOLITIČNI ZBOR 

OBČINE LITIJA 
V . .J 

DECEMBER 1976 

ŠT. 12 - L E T O 4 

UREDNIKOV STOLPEC 

R a č u n 

o b p r a z n i k u 

Zgodovinski dogodki 
so se odvijali tako, da v 
naši občini praznujemo 
občinski praznik ravno 
ob koncu leta - 24. de
cembra — v spomin na 
boj partizanov II. Štajer
skega bataljona z okupa
torjem na Tisju. 

Navada je, da se ob 
koncu leta polaga račun 
za delo v minulem letu. 

Ne bi našteval vsega, 
kar smo v letošnjem letu 
pridobili,Pa vendar po
glejmo vsaj nekaj letoš
njih pridobitev: nova 
šola v Litiji, nov otroški 
vrtec v Šmartnem, adap
tirani telovadnici v Litiji 
in Šmartnem, novi pro
stori za KS Litija — 
desni breg, TV—pretvor
nik s 1. in 2. programom 
(vsak čas bo tudi tretji), 
razdeljenih je bilo 81 
ključev za nova stano
vanja v blokih, na Bo
genšperk u je ureditev 
gradu spet vidno napre
dovala, v Šmartnem je 
zrasel nov dom za šport
ne in družbene organi
zacije (dokončan bo v 
naslednjem letu), prido
bili smo 2 km asfaltira
nih cest in 8 km cest 
smo rekonstruirali, 6 km 
cest smo pripravili za 
asfaltiranje, nadaljnjih 6 
km cest pa je v pripravi, 
uspešno smo izglasovali 
samoprispevek za nov 
zdravstveni dom v Litiji 
in ambulanto v Gabrov-
ki, povečali smo pro
duktivnost dela, zaposli
li še več delovnih ljudi, 
povečali število štipendi
stov, poglobili koope
rantske odnose v kmetij
stvu, izvedli več akcij 
povezovanja dela in 
sredstev v duhu zakona 
o združenem delu, 
poglobili (organizacijsko 
in vsebinsko) koncept 
ljudske obrambe in 
družbene samozaščite, 
izvedli ogromno raznih 
akcij v KS . . 

Ob nadvse uspešno 
izvedenem referendumu 
smo ugotavljali, da je 
enotnost občanov za 
reševanje naših skupnih 
vprašanj velika. Tudi vsi 
doseženi rezultati na 
vseh drugih področjih so 
nam opora za takšno 
trditev. 

Seveda je še veliko 
nerešenih vprašanj v naši 
občini. Vseh ne moremo 
rešiti preko noči. Smo 
pa na najboljši poti, da 
jih hitro rešujemo. Seve
da, če bomo s takšnim 
elanom nadaljevali. 
Prepričan sem, da bo
mo, saj se zavedamo, da 
vse k ar ustvarjamo, 
ustvarjamo za lepši ju
trišnji dan nas vseh. 



Teden komunista pod geslom 
»človek — delo — kultura« 

v naši občini 
K o m i t e obč inske konference Z K S Litija 

je imenoval iniciativni odbor za izvedbo 
„ T e d n a Komunista" , ki je na prvi seji 
sprejel program. Skleni l je, da bomo v de
cembru in januarju temeljito prouč i l i in 
pripravili oceno stanja kulture v naši 
obč in i . Iniciativni odbor je na tej seji 
ugotovil, da smo kljub težkim kadrovskim 
in materialnim težavam v zadnjih letih 
dosegli vidne rezultate. T i se kažejo 
predvsem ob različnih proslavah v obč in i , 
kjer so naše amaterske kulturne skupine 
pripravile zares vel ičastne in kvalitetne pro
grame. Zanimanje po kulturnem udejstvo-
vanju pa se kaže tudi v krajevnih skup
nostih, saj so v zadnjem času zaživeli novi 
pevski zbori , k i že samostojno nastopajo na 
raznih proslavah v krajevnih skupnostih. T i 
zbori so bi l i ustanovljeni v Gabrovki , 
Vačah , Hot iču , Polšniku in Kresnicah. Prav 
tako dosega naša sindikalna godba tako po 
kvaliteti kot pri vzgoji mladih godbenikov 
vidne rezultate. Tudi naši l ikovniki so de
lovni in želijo svoja dela č imbolj približati 
delovnemu človeku. Svoja dela razstavljajo 
v obnovljenem gradu Bogenšperk, po de

lovnih kolektivih in tudi zunaj obč ine . S 
p o m o č j o kulturne skupnosti ter zelo delov
nega odbora za obnovo gradu Bogenšperk 
- le-ta že dobiva podobo, kot jo je imel 
grad za časa Valvasorja. V njem se bodo 
naši delovni ljudje lahko seznanjali z zgodo
vino naših prednikov, saj bodo kmalu zaži
vele različne zbirke iz davnine in bežne pre
teklosti. Se posebno bo mlade pritegnila 
obnovljena in dopolnjena zbirka doku
mentov iz naše revolucije in narodno osvo
bodilne borbe. 

Slabše rezultate pa zaradi pomanjkanja 
prostorov za kulturno izživljanje naših ob
čanov dosegamo pri približevanju kulture s 
strani osrednjih slovenskih kulturnih insti
tucij. Ta oblika je zaživela v Soli Šmar tno , 
kjer zelo aktivno deluje šolsko kulturno 
društvo, ki vabi med naše o b č a n e vidne 
kulturne deLvce, T i se tudi zaradi velikega 
zanimanja oz. vedno polne dvorane radi 
odzovejo vabilu. Tak način dela bo lahko 
zaživel tudi v novih prostorih litijske šole in 
delno na Bogcnšpcrku. 

Iniciativni odbor je sklenil, da bi v času . 

ko bomo ocenjevali in razreševali probleme 
v kulturi, ocenjevali tudi, kako se kultura 
vključuje v zd ruženo delo, kako delegati 
O Z D in T O Z D ter KS izvršujejo zaupane 
naloge. To problematiko bodo obravnavale 
vse osnovne organizacije Z K S , Krajevne 
konference S Z D L in osnovne organizacije 
sindikata ter vse d ružbenopo l i t i čne organi
zacije in skupščina. Prav zaradi tako usmer
jenega programa bomo podaljšali „ T e d e n 
Komunista" do 8. februarja 1977 -
slovenskega kulturnega praznika. 

.ivsi 
T Stil času s prizadevanjem vseh odgovornih, še 

posebno članov Z K razrešili precej proble
mov. Najvažnejše pa je, da bodo o tej pro
blematiki seznanjeni naši delovni ljudje ter 
j ih bomo za njihovo razreševanje priteghili 
k delu. 

V . S. 

Bližajo se volitve 
Predsedstvo O K S Z D L Litija je na svoji seji 26/11 1976 sprejelo sklep o p r i če tku 

predvolilnih priprav v naši občin i . Vs i delovni ljudje in občan i naše obč ine , k i 
imamo volilno pravico, bomo 1978. leta vol i l i svoje delegate v temeljne delegacije za 
delegiranje delegatov v zbore obč inske skupšč ine in skupšč ine samoupravnih inte
resnih skupnosti. 

Vse priprave, postopke in operativno po l i t i čne naloge za volitve bo vodila in 
izvajala voli lna komisija pri O K S Z D L Liti ja. Njena prva naloga bo izdelava temeljite 
analize o dosedanjem delovanju delegatskega sistema. Ugotovitve te analize bodo 
zanesljiv pokazatelj za odpravo vseh tistih slabosti, k i danes zavirajo razvoj delo
vanja tega sistema, s tem pa tudi razvoj našega samoupravljanja. 

V krajevnih skupnostih in organizacijah združenega dela bodo nosilci predvolil
nih priprav Koordinacijski odbori za volitve. Sestavljali j ih bodo delegati d r u ž b e n o 
pol i t ičn ih organizacij in organov samoupravljanja v organizacijah združenega dela i n 
krajevnih skupnosti. Opravljali bodo vse tiste operativne naloge, k i so vezane na 
pripravo in izvedbo volitev. Nedvomno bo najvažnejša naloga teh organov spre
mljanje poteka evidentiranja b o d o č i h delegatov v delegacije temeljnih skupnosti, ob 
tem pa opozarjati na uresničevanje načel in meril dogovorjene kadrovske polit ike. 

V akcijo bodo vkl jučene tudi strokovne službe organizacij združenega dela, 
Obč inske konference S Z D L in obč inske skupščine. Njihova osnovna naloga bo 
izvajanje vseh t ehn ičn ih opravil, kot je vodenje in izpolnjevanje evidence evidenti
ranih delegatov. 

O b č a n i se bomo vključili v akcijo preko svojih d ružbenopo l i t i čn ih , d ružbenih , 
krajevnih, delovnih in drugih organizacij. Naša osnovna naloga bo, da za delegate 
predlagamo vse tiste tovarišice in tovariše, k i izpolnjujejo potrebne delovne, stro
kovne i n druge ustrezne sposobnosti za opravljanje zaupanih j im nalog i n dolžnost i 
in da uživajo zaradi svoje prizadevnosti in delovnih uspehov socialist ičnega samo
upravnega obnašanja, osebne odgovornosti in odnosa do d ružben ih sredstev ugled in 
zaupanje v okolju, kjer delajo in živijo, ter v širši javnosti. Tako bomo začeli v 
praksi uresničevati dogovorjena načela kadrovske poli t ike i n s tem zagotovili nemo
ten razvoj naše d ružbe kot celote. 

ZDRUŽEVANJE DELA IN SREDSTEV V GRADBENIŠTVU GIP 

ODSLEJ SKUPAJ 
Kako iz slepe ulice? 

Beton Zagorje in GOP Komunala Litija sta se združila 

Na področju obč ine Litija sta delovali 
dve delovni organizaciji s področ ja grad
beništva in sicer Gradbeno obrtno podjetje 
„ K o m u n a l a " Litija in GIP „ B e t o n - Z a -
savje" Zagorje s T O Z D om Operativa 
Litija in deloma T O Z D P G M . Ob sorodnem 
delu na relativno majhnem področ ju je bilo 
med obema organizacijama dosti premajh
no sodelovanje, nasprotno, prihajalo je do 
medsebojne konkurence, ki se je kazala v 
slabših poslovnih rezultatih. 

Ob enotnem nastopu bomo lahko dejan
sko pričakoval i boljše rezultate. T i bodo 
prvič izhajali iz same tehnološke povezave, 
saj se bodo ob združitvi posameznih 
obratov bistveno zmanjšali proizvodni 
stroški, ki so se ob sedanji organizaciji prak
t i čno podvojili. To velja tako za proiz
vodnjo osnovnih surovin, za proizvodnjo 
ostalih gradbenih elementov, proizvode 
kovinskih delavnic, izkor iščenost gradbene 
mehanizacije, kot za delo gradbene opera
tive. Boljši uspeh bo dosežen tudi kot rezul
tat enotnega nastopa na sicer omejenem 
trgu. Tretja, morda največja pridobitev pa 
izhaja iz f inančne in kadrovske koncen
tracije, k i o m o g o č a boljšo in usklajeno 
organizacijo poslovnega procesa, izvedbo 
večjih razvojnih programov, izbor opti
malnega proizvodnega programa in kvalitet
nejše delo strokovnih služb, kar se bo odra
žalo v večji produktivnosti dela in posredno 
v boljšem f inančnem uspehu. Obenem bo 
lahko v precejšnji meri razširjen proizvodni 
asortiman, saj sta obe organizaciji v neka
terih fazah proizvodnje povsem odvisni od 
zunanjih sodelavcev. 

Predvsem ti razlogi so vodil i delovne 
ljudi obeh delovnih organizacij pri razmiš
ljanju, da bi se združili v enotno temeljno 
organizacijo združenega dela v okviru de
lovne organizacije GIP B E T O N Zasavje. 
Razgovori o združevanju dela in sredstev 
obeh podjetij segajo že nekaj let nazaj, toda 
vse do lptošnjcga leta so bila razhajanja o 
skupnih ciljih in rezultatih dela tako 
m o č n a , da je ostajalo le pri razgovorih. 
Srednjeročni plan razvoja o b č i n e je obema 
partnerjema razkril resnico, kol iko ob
jektov litijsko gospodarstvo in negospo
darstvo sploh načr tu je do leta 1980. Grad
nja industrijskih, stanovanjskih, d ružbenih 
in drugih objektov pa je osnovna dejavnost 

obeh podjetij. V naši obč in i se veliko gradi. 
Nove zgradbe rastejo kot gobe po dežju. Ta 
razvoj opažajo, še bolj kot mi tisti, k i priha
jajo v Lit i jo, enkrat ali dvakrat letno. Kljub 
tako živahni gradbeni dejavnosti pa dela za 
obe gradbeni operativi ni. Razvoj obeh pod
jetij lahko v teh pogojih le stagnira. Hitrejši 
razvoj obeh bi bil m o g o č , le z nastopom 
izven meja obč ine , za kar pa nobena od 
obeh delovnih organizacij v tem trenutku ni 
sposobna. 

Pred kratkim sprejet zakon o združenem 
delu daje široke možnos t i združevanja dela 
in sredstev. Mi smo daleč od resnice, č e 
trdimo, da tako razdrobljeni kot sedaj, ne 
bomo enakovredno nastopali pri delitvi 
dela doma, kaj šele na tujih trgih, k i vselej 
ne priznavajo naše visoke proizvodne stro
ške. Vključevanje v mednarodno delitev 
dela pa je za naše gospodarstvo nujnost, saj 
le tako lahko tudi sami hitreje napredu
jemo. 

Cilj združevanja dela in sredstev obeh 
gradbenih operativ v občini je, da v končn i 
fazi prinese boljše ekonomske rezultate in 
boljše razvojne perspektive, kar se mora 
do lgo ročno odraziti v boljših delovnih po
gojih in v optimalnem zadovoljevanju oseb
nih in skupnih potreb delavcev. 

L. K. 

O štipendijski politiki smo v Glasilu ob
čanov že dostikrat pisali, zato upravičeno 
smatramo, da so s to obliko pomoči pri 
šolanju seznanjeni ne samo neposredno 
zainteresirani dijaki in študentje ter njihovi 
starši, temveč širši krog občanov. Krog 
tistih, ki so in še prejemajo štipendije, se iz 
leta v leto širi. V letu 1972 smo štipendirali 
letno okrog 25 do 30 dijakov in študentov, 
v začetku letošnjega šolskega leta pa je Jo 
število naraslo na 92. Že od 1974 lota dalje 
pa ostaja prispevek, ki ga delovni ljudje 
združujejo na ravni občine za t. i ,,socialno 
štipendiranje" isti, to je 0,5 % od brutto 
osebnih dohodkov. V Sloveniji je s tako 
zbranimi sredstvi mogoče podeliti od 20-2 5 
tisoč štipendij po kriterijih, ki jih je skupna 

komisija za stipendiranje na ravni republike 
sprejela v začetku letošnjeta leta. 

Ze v sredini leta smo zašli v težave, ker 
sredstva niso pokrila potreb po štipendijah. 
Število upravičenih prosilcev za stiuendije 
je naraslo na .12.000, sredstev pa so ostala 
na isti stopnji. Skupna komisija je morala 
sprejeti nekatere ukrepe za zmanjšanje šte
vila upravičencev. Naj spomnim na neka
tere: 
— neizplačevanje štipendij iz združenih 

sredstev do 5 00 din 
— ukinitev štipendij tistim, ki so imeli ne

gativne ocene 
— zmanjšanje štipendij vozačem in štu

dentom v juliju in avgustu in še neka
tere. 

Obvestilo štipendistom 

Do 31. januarja 1977 morajo štipendisti dostaviti štipenditorjem po
datke o dohodkih v družini v letu 1976 in spremembe podatkov, ki bi 
morebiti lahko vplivali na pravico in višino štipendije. Štipendisti, ki pre
jemajo štipendijo iz združenih sredstev na ravni občine, naj podatke o 
dohodkih dostavijo Samoupravni skupnosti za zaposlovanje Litija, Pono-
viška 3, vsi ostali pa na naslov štipenditorja^od katerega prejemajo kadrov
sko štipendijo. 

Štipendistom, ki do roka ne bodo dostavili zahtevanih podatkov, bo 
štipendija ukinjena. 

Skupna komisija 
podpisnic sporazuma 

.J 

Kaj je z 
dohodki 

osebnimi 
učiteljev? 

V zadnjem obdobju je bilo veliko napisa
nega in izrečenega na temo „valorizacija 
osebnih odhodkov delavcev na področ ju 
osnovnega šolstva je nujna." 

Tisti , k i j im problematika nagrajevanja 
prosvetnih delavcev ni znana, verjetno 
mislijo, da želijo l e t i nekaj izjemnega. Toda 
to ni tako. Prosvetni delavci se dobro zave
dajo, da je to, kar zahtevajo, le tisto, kar so 
delavci na drugih področ j ih že dosegli. T o 
pa je valorizacija osebnih dohodkov v letoš
njem letu. 

Delegatom 
Zbori o b č i n ske skupšč ine so zasedali 9. in 10. decembra 1976. Obravnavali so 

analizo poslovanja organizacij združenega dela in po razpravi sprejeli sklep, da O Z D 
v samoupravnih organih obravnavajo analizo poslovanja ter spremljajo rast d ružbe
nega proizvoda in opozarjajo na probleme pri delu. 

Ob razpravljanju problematike o varstvu borcev in vojnih invalidov so b i l i sprejeti 
sklepi o zagotovitvi namenskih sredstev za zdravljenje borcev N O V v naravnih zdra
viliščih; posvečanju posebne skrbi za či inboljšo organizacijo in delovanje ambulante 
za borce N O V ; komisija za zadeve borcev N O V pri obč insk i skupščini naj tudi v 
b o d o č e s i s temat ično spremlja materialni in socialni položaj borcev; nujno je zago
toviti sredstva za klimatsko zdravljenje borcev N O V . 

Na skupščini so bi l i obravnavani odloki , na podlagi katerih sta bila ustanovljena 
sekretariat obč inske skupšč ine in sekretariat izvršnega sveta; dana možnos t družbe
nopol i t i čnemu zboru, da podeli ob obč inskem prazniku več kot troje priznanj ob 
jubilejih, izjemnih primerih, posebnih dosežkih na področju družbenega razvoja. 

Zbor i so izglasovali predlog odloka o uvedbi občinskega samoprispevka, k i smo 
ga izglasovali dne 21. novembra 1976. Skupšč ina je sprejela odlok določi tv i naj
nižjega odstotka sredstev za razširjeno reprodukcijo in d ružbeno p o m o č v stano
vanjskem gospodarstvu o b č i n e Litija. Na predlog komisije za volitve in imenovanja 
ter kadrovske zadeve je bila izvoljena sodnica Občinskega sodišča I. v Ljubljani, 
razrešen namestnik občinskega javnega tožilca v Ljubljani ter imenovana namestnica 
občinskega javnega tožilca v Ljubljani. 

Zbor i obč inske skupščine se bodo sestali konec meseca decembra in obravnavali 
predlog p ro računa obč ine za leto 1977. V letošnjem letu so bi l i sprejeti novi krite
riji za delovanje splošne porabe, k i naj bi rasla skladno z skupno in osebno porabo. 
Prav zaradi tega se predlog p ro računa ni mogel izdelati prej. 

Ko t pomembne t o č k e dnevnega reda bodo delegacije obravnavale: 
- odlok o urban is t i čnem programu o b č i n e Lit i ja , o u rban i s t i čnem redu ter zazi

dalni načr t Kresnic. 
Delegatom želimo uspešno delo. 

Materialnega položaja vzgoje in izobra
ževanja in vrednotenja ter nagrajevanja 
delavcev na tem področ ju dejavnosti 
posebnega družbenega pomena, ni m o g o č e 
obravnavati in razreševati izolirano, oddvo-
jeno od nalog na tem področ ju , k i smo jih 
opredelili v družbenih dokumentih. 

O problematiki osebnih dohodkov pro
svetnih delavcev na o b m o č j u obč ine Lit i ja 
in o zagotovitvi sredstev za valorizacijo 
le-teh jc razpravljal koordinacijski odbor za 
skupno porabo pri izvršnem svetu, izvršni 
svet kot tudi izvršilni odbor izobraževalne 
skupnosti Litija. 

V prizadevanja pa so se aktivno vključili 
tudi prosvetni delavci sami, kot tudi druž-
beno-pol i t ične organizacije in d ružbeno
poli t ični zbor obč inske skupšč ine . 

Izvršni svet skupšč ine SR Slovenije je na 
svoji seji dne 11. 1 1. 1976 na podlagi ocene 
stanja O D prosvetnih delavcev v primerjavi 
z rastjo O D na drugih področj ih in rastjo 
življenjskih stroškov sprejel sklep o krite
rijih za izvedbo valorizacijo O D . Iz tega 
sklepa je razvidno, da naj bi osebni doho
dek glede na PNK (pogojno nekvalificiran 
delavec) iz leta 1975, ki predstavlja 2.330, 
povečali za 12'%,'t. j . na 2.610 din. 

Na osnovi iz računov, k i j i h jc pripravila 
Izobraževalna skupnost v sodelovanju z 
vodstvi osnovnih sol, jc predlagana skup
ščini izobraževalne skupnosti - zboru upo
rabnikov, da sprejme dne 18. 12. 76 sklep o 
valorizaciji osebnih dohodkov prosvetnih 
delavcev na območ ju o b č i n e Liti ja. 

Valorizacija se izvrši v breme sredstev, k i 
so se natekala na računu Izobraževalne 
skupnosti nad dovoljeno porabo v letu 
1976. Delno pa bodo sredstva prispevale 
tudi šole same. 

Bolj kot do sedaj se bomo morali zave
dati, da pomeni vzgoja in izobraževanje de
javnost, k i vpliva na razvoj sposobnosti 
delavcev kot nosilcev samoupravnih pravic 
in obveznosti. Še vedno ni dovolj uveljav
ljeno spoznanje direktne povezave faktorja 
znanja s produktivnostjo dela in dohodkom 
delovnih organizacij in s tem z osebnim 
dohodkom slehernega delavca. 

L . K. 

Sprejeti ukrepi so štipendijsko politiko 
do oktobra meseca privedli v normalen 
okvir. Štipendistov je bilo toliko, kot je 
bilo na razpolago denarja. 

Z novim šolskim letom je število kandi
datov za štipendije iz združenih sredstev 
nenadoma m o č n o naraslo. Kandidatov je 
okoli 40.000, kot smo že dejali pa je raz
položljivega denarja le za 20 — 25 tisoč. Za 
zmanjšanje števila upravičencev je bilo 
potrebno sprejeti nekatere hitre in po mož
nosti učinkovite ukrepe, ki pa seveda niso v 
prid štipendistom in kandidatom za šti
pendije. Naj navedem samo nekatere: 
I. Dijaki in študentje, ki se šolajo na peda
goških, zdravstvenih (nekatere smeri) in 
tehničnih šolah in fakultetah bodo 
prejemali štipendijo v primerih, če njihov 
dohodek na družinskega člana ne presega 
2.000 din. To so t. i. deficitarni poklici. Za 
vse ostale šole in fakultete pa velja cenzus 
1.000 din, kar pomeni, da bo ukinjena 
štipendija dijakom in študentom, ki imajo 
vec kot 1.000 dinarjev dohodka na družin
skega člana. To so t. i. suficitarni poklici. 
Po cenzusu 2.000 na družinskega člana 
bodo prejemali štipendijo dijaki in štu
dentje, ki izdelujejo šolo z odličnim uspe
hom. 

Će bi bil socialni položaj štipendista 
zaradi navedenih ukrepov huje prizadet, 
lahko skupna komisija na priporočilo social
nega skrbstva ali krajevne skupnosti podeli 
štipendijo prizadetemu tudi mimo nave
denih ukrepov. 

2. S 1/9-1976 velja za celotno Slovenijo 
enoten faktor valorizacije katastrskega do
hodka iz kmetijstva, in sicer Hkratni. Za 
ilustracijo naj povem, da se je v naši občini 
do sedaj uporabljal 3-kratni faktor. Prak
tična uporaba 14-kratne valorizacije kata
strskega dohodka pomeni, da bodo šti
pendije za otroke iz kmečkih družin nekaj 
manjše. 

3. Do štipendije iz združenih sredstev 
ne bodo upravičeni tudi dijaki na 4-letnih 
srednjih šolah, ki izdelujejo razred z zadost
nim uspehom, posebej se, č e jim je bil vpis 
na taksno šolo odsvetovan. Tudi pri tem 
ukrepu se bodo upoštevale objektivne oko
liščine, ki lahko privedejo do slabšega 
učnega uspeha. 

4. Valorizacija štipendij iz združenih 
sredstev ne bo opravljena s 1/1-1977. Po 
predlogu skupne komisije naj bi bila oprav
ljena najkasneje do 1/9-1977, ko bo 
znano število novih kandidatov za pri
hodnje šolsko leto. 

5. Za 70 din se bodo znižale štipendije 
tudi v o z a č e m 

Zavedamo se, da bodo sprejeti ukrepi za 
marsikaterega štipendista neugodni, kljub 
temu pa sprejete omejitve zagotavljajo šola
nje socialno ogroženim študentom in dija
kom. 

Skupna komisija pričakuje, da bodo 
sprejeti ukrepi znižali porabo iz združenih 
sredstev, kar pomeni, da bo štipendij iz 
združenih sredstev na ravni obč ine pode
ljenih toliko, kot je na razpolago denarja. 
Na ta način lahko zagotovimo tudi tekoče 
izplačevanje štipendij. 

Na koncu še nekaj. Naša družba se.na 
razne načine prizadeva pomagati mladini 
pri šolanju. Če hočemo pomagati pri šola
nju širšemu krogu dijakov in študentov, bo 
potrebno, da delovne organizacije razpisu
jejo več kadrovskih štipendij. Tudi v rfaši 
občini so delovne skupnosti, ki jim je ka
drovska politika odtujena, saj že od ustano
vitve dalje niso štipendirale nobenega dijaka 
aH študenta. Po pravilu pa je tu primanjkljaj 
strokovnjakov največji, pa tudi pravega 
napredka v teh delovnih organizacijah ni. 
Zato naj bi delovni ljudje neprenehoma 
preverjali, kdaj bodo strokovnjake potrebo
vali in na kakšen način jih zainteresirati, da 
bodo v delovno organizacijo po končanem 
šolanju tudi prišli. Po drugi strani pa so na 
potezi tudi dijaki in študentje, da se odlo
čajo za kadrovsko štipendiranje, saj bodo 
že v času šolanja spoznali delovni kolektiv, 
kjer bodo delali leta po šolanju. 

L. K. 

ODGOVOR 

Z novim letom 1977 bomo uvedli v okviru „Glasila občanov" novo 
obliko neposrednega informiranja občanov. Vsak mesec bo na določen 
dan pri telefonu št. 88-007 dežurala posebna ekipa strokovnjakov, ki bo 
odgovarjala na vprašanja občanov z določenega področja. 

V januarju bo akcija „vprašanje - odgovor" potekala v 

PETEK, 7. januarja 1977, od 10. do 12. ure 

na temo 

VZGOJA IN IZOBRAŽEVANJE 

V navedenem času lahko občani vsa vprašanja s področja vzgoje in 
izobraževanja (gradnja šol in vrtcev, Delavska univerza, glasbena šola, 
financiranje, organizacija, osebni dohodki, prevozi učencev, učni progra
mi, umiki itd.) postavljajo na telefon 88-007 in takoj bodo dobili ustrez
ne odgovore. 



Izvajanje 61. člena zakona 
o varnosti cestnega prometa 

OBRAČUN DELA 

Zakon o varnosti cestnega prometa 
je bil izdan leta 1975 in objavljen v 
Uradnem 1. SRS, št. 24/75. V 61. čle
nu tega zakona je določilo, da smejo v 
cestnem prometu voziti delovni stroj, 
motokultivator in kolo z motorjem 
občani, ki imajo potrdilo o znanju 
predpisov o varnosti cestnega prometa 
ali vozniki motornih vozil oziroma 
vozniki traktorjev. Na podlagi 132. 
člena navedenega zakona je določilo 
61. člena stopilo v veljavo 
19/11-1976. To pomeni, da od tega 
dne dalje morajo imeti vsi občani, ki 
nimajo vozniških dovoljenj za voznike 
motornih vozil, potrdila, da so 
opravili preizkus znanja iz predpisov o 
varnosti cestnega prometa. Kdor nima 
tega potrdila, ne sme voziti v cestnem 
prometu delovnega stroja, motokulti-
vatorja in kolesa s pomožnim motor
jem. 

, Oddelek za notranje zadeve SO 
Litija je že imenoval pristojno komi
sijo, pred katero bodo občani oprav
ljali te izpite. 

Avto-moto društvo Litija bo v 
mesecu decembru tudi organiziralo 
posebni tečaj za tovrstne voznike. 

Prijave za opravljanje preizkusa 
znanja predpisov o varnosti cestnega 
prometa, bo začel sprejemati oddelek 
za notranje zadeve SO Litija s 
5/12-1976. 

Preizkus znanja predpisov o varno
sti cestnega prometa delajo: 

1. za vožnjo delovnih strojev občani, 
ki so že dopolnili 18 let, 

3. 

za vožnjo motokultivatorjev 
občani, ki so dopolnili 15 let, 

za vožnjo koles z motorjem obča
ni, ki so dopolnili 14 let. 

Ali bomo še tvegali ? 
Iz leta v leto se poraba novoletnih jelk veča. Skoraj vsaka družina si želi prazni-

čnost novoletnih dni povečati z bolj ali manj okrašeno novoletno jelko. Bolj kot 
naraščajoče število v ta namen posekanih drevesc je zaskrbljajoč način pridobitve le 
teh. Ob preudarnem izbiranju svojega drevesca s ciljem, da bi bilo le to vsestransko 
brezhibno oblikovano in imelo vse estetske odlike, nihče ne pomisli, da se morda na 
ta način delastira oziroma uničuje gozd. Ena posekana smrekica seveda še ne po
meni uničevanje gozda - pred očmi pa moramo imeti nebroj posameznikov, ki na 
ta način pridejo do novoletne jelke, kar ima za posledico pravo uničevanje gozda in 
ogromno škodo. 

Gozdni obrat Litija je že pred leti pogozdil posebne - negozdne površine — z 
namenom pridobivanje novoletnih jelk. Iz teh površin, s strokovno izbiro pa deloma 
tudi iz drugih nasadov, organizira Gozdni obrat Litija že več let prodajo novoletnih 
jelk po simboličnih cenah. 

Tudi letos bodo novoletne jelke na razpolago vsem interesentom, tako posamez
nikom kot šolam, vrtcem in drugim na lesnem skladišču ob železnici (pod Zdrav
stvenim domom); in sicer od 20. 12. dalje. 

Občane obveščamo, da bo v kratkem sprejet Odlok IS SRS, ki bo natančno 
urejal promet z novoletnimi jelkami in določil tudi občutne sankcije za kršitelje. 
Med drugim bo vseboval tudi določi lo , da bodo morale biti vse novoletne jelke 
plombirane s posebnimi plombami, iz katerih bo razviden izvor posekanih drevesc. 

Gozdni obrat bo vsled tega že v letošnjem letu vse novoletne jelke dane v promet 
plombiral, tako da bo možna kontrola s strani pristojne inšpekcije in miličnikov. 
Občanom priporočamo da si preskrbijo novoletne jelke pri gozdnem obratu Litija in 
se s tem izognejo nepotrebnim nevšečnostim, ki bi jim morebiti grenile novoletne 
praznike. 

Gozdni obrat Litija 

Boljši prostori za miličnike 
Postaja milice Litija vse po vojni ni 

imela svojih prostorov v Litiji. Te pro
store je v povojnem obdobju večkrat 
menjala in končno pristala v prostorih 
gasilskega doma, ki so bili zgrajeni in 
namenjeni za dejavnost občinske gasil
ske zveze in gasilskega društva Litija. 
Vsi dosedanji prostori pa niso funk
cionalno odgovarjali za delo. 

Že v letu 1960 je bila sprožena 
akcija za gradnjo novih prostorov PM 
Litija, ki se je zaključila šele v letu 
1976. S pomočjo Uprave javne var
nosti Ljubljana, Republiškega sekre
tariata za notranje zadeve SR Slo
venije, velikega razumevanja delovnih 
ljudi združenega dela občine Litija ter 
Zavarovalnice Sava, poslovne enote 
Ljubljana, nam je uspelo zbrati 165 
milijonov starih dinarjev, kolikor 
znaša ta investicijska vrednost. PM 
Litija bo s tem prizidkom in delno 
adaptacijo obstoječega gasilskega 
doma dobila zadovoljive prostore, 
predvsem pa veliko boljše delovne 
pogoje za delavce milice. 

Vedno pa je še odprto vprašanje, 
kako financirati pisarniško opremo. 
Gradnja bo po pogodbi končana do 
konca meseca maja 1977. 

S tem objektom bo dobila PM Li
tija sodobne poslovne prostore, gasilci 
pa prostore, kijih zaseda PM Litija, in 
so jim nujno potrebni za gasilsko de
javnost. 

Prav tako bo sam gasilski dom kot 
objekt dograjen tako, kot je bil zasno
van s samim idejnim projektom pred 
gradnjo doma. 

Mali Franc Kmalu v primernih prostovih 

Obvestilo 
Koordinacijski odbor za vprašanja naših delavcev v tujini 

pri Občinski konferenci SZDL Litija obvešča delavce iz na
še občine, ki so zaposleni v tujini, da bo 

sestanek z zdomci 
v nedeljo, 26. decembra 1976, ob 11. uri v posebni sobi 
restavracije „POŠTA" v Litiji. 

Na sestanku bodo delavci, ki so začasno zaposleni v tu
jini, lahko dobili informacije o možnostih in pogojih za 
zaposlitev v naši občini, o gradnji, obrtniški dejavnosti, pot
nih listih itd. 

Sorodnike in znance naših delavcev, ki so začasno zapo
sleni v tujini, prosimo, da jih obvestijo o sestanku. 

P O Z I V ! 
Obračamo se na članstvo 

sindikata s pozivom, da se 
vključite v vse priprave za iz
vedbo in z vso kritičnostjo 
sodelujete na letnih skupščinah 
osnovnih organizacij sindikata. 

Vodilo naj nam bo, da se 
delavci združujemo v sindikate 
in v zvezo sindikatov kot naj
širšo razredno organizirano 
politično in akcijsko silo delav
skega razreda zato, da bomo 
združeni uresničevali svoje raz
redne interese pod idejnim vod
stvom Zveze komunistov in 
tako zagotavljali svojo oblast 
nad razmerami, sredstvi in sa
dovi svojega dela in odločilno 
vplivali v vseh drugih družbenih 
zadevah! 

V skladu z 22. členom statutarnega dogovora o organiziranosti in delovanju 
sindikata in zveze sindikatov v SR Sloveniji organizirajo in izvedejo vse orga
nizacije sindikatov v času OD DECEMBRA 1976 DO 31. JANUARJA 1977 
SVOJ E LETNE SKUPŠČINE. 

Glede na to, da je bila in bo tudi v nadalje osnovna aktivnost sindikalnih 
organizacij na uresničevanju sklepov 8. kongresa Zveze sindikatov Slovenije 
predvsem pa na uresničevanju zakona o združenem delu, so sindikalne orga
nizacije dolžne na svojih letnih skupščinah dati še poseben poudarek naslednjim 
vprašanjem: 
- Ob obravnavanju letnega poročila o delovanju osnovne organizacije sindikata 

in njenega izvršilnega odbora je potrebno posvetiti največjo pozornost vsem 
pomanjkljivostim, ki so bile prisotne pri uresničevanju sklepov 8. kongresa 
ZS Slovenije. Na tej osnovi je preveriti in odpraviti slabosti glede vsebine in 
organizacije dela, kakor tudi rešiti odprta kadrovska vprašanja. Še posebej se 
moramo zavzeti, da bo obravnavano uresničevanje delegatskih razmerij v 
sindikatih in delovanje sindikalnih skupin, kakor tudi delovanje izvršilnih 
organov sindikatov na vseh ravneh organiziranosti. 

- Organizacije in organi sindikatov so dolžni sprejeti letni delovni načrt za leto 
1977, ki mora zajeti vsa ključna vprašanja o delovanju sindikatov, s posebno 
opredelitvijo nalog, ki obvezujejo sindikate pri uresničevanju vsebine zakona 
o združenem delu. Osnovne organizacije sindikatov so dolžne na svojih letnih 
skupščinah in konferencah sprejeti svoje obveznosti in naloge, kijih oprede
ljuje OPERATIVNI NAČRT NADALJNJIH SINDIKALNIH AKCIJ ZA 
SPREMINJANJE SAMOUPRAVNIH ODNOSOV, ki je objavljen v SINDI
KATIH št. 6/76. 
Vse naloge, ki izhajajo iz letnega delovnega načrta, morajo biti konkretno 

opredeljene in navedeni nosilci teh nalog in tudi njihova izvedba. 
- Na letnih skupščinah je potrebno obravnavati aktivnost delegatov v sindi

katih in na predlog izvršilnih organov sprejeti ustrezne kadrovske rešitve, z 
namenom, da postanejo delegatska razmerja in delovanje sindikatov še bolj 
učinkovita. 
Na letnih skupščinah iti konferencah osnovnih organizacij sindikatov mora 
biti obravnavano in sprejeto poročilo nadzornega odbora in sklepni račun za 
leto 1976 ter finančni načrt za leto 1977. 
Kjer še niso, se morajo brez odlaganja sestati izvršilni organi osnovnih orga

nizacij sindikatov in se konkretno dogovoriti o pripravah na letno skupščino in 
sprejeti posamezne zadolžitve za pripravo, organiziranje in izvedbo letne skup
ščine. 

Po končani letni skupščini so dolžne osnovne organizacije poročati in obve
ščati občinsko organizacijo sindikatov in Občinski svet ZŠS z enim izvodom 
zapisnika iz letne skupščine. 

Za pomoč pri pripravah na letne skupščine so sledeča gradiva: 
PROGRAM O NADALJNJI DRUŽBENOPOLITIČNI AKTIVNOSTI SINDI
KATOV ZA URESNIČEVANJE USTAVNE VSEBINE SAMOUPRAV
LJANJA V SMISLU ZAKONA O ZDRUŽENEM DELU, ki ga je sprejel 
Občinski svet ZSS na konferenci 15/9 1976. Program je objavljen v GLA
SILU OBČANOV štev. 10-11/1976. 
SKLEPI KONFERENCE ZVEZE SINDIKATOV SLOVENIJE sprejeti 20/9 
1976 z OSTALIM GRADIVOM. Sklepi in gradivo je objavljeno v DE
LAVSKI ENOTNOSTI štev. 38, z dne 25/9 1976. 

- OPERATIVNI NAČRT NADALJNJIH SINDIKALNIH AKCIJ ZA SPREMI
NJANJE SAMOUPRAVNIH ODNOSOV Operativni načrt je objavljen v 
prilogi DE SINDIKATI štev. 6/76. 

NOVO SREDIŠČE KULTURNIH PRIREDITEV 

Grad Bogenšperk 
O prvih dveh prireditvah, ki 

sta bili meseca septembra v pre
novljeni knjižnični dvorani na 
Bogenšperku, ste lahko prebrali 
zapis v novembrski številki 
„Glasila občanov", tokrat pa vas 
seznanjamo še z dvema kultur
nima akcijama, ki sta jih izvedla 
Kulturna skupnost in občinski 
svet ZKPO Litija. 

5. novembra je bila otvoritev 
razstave jugoslovanske orna
mentike, ki jo je pripravil Ivan 
Razboršek iz Ljubljane, varjene 
skulpture pa je razstavil kranjski 
umetnik Jože Volarič. V dvorani 
je najprej stekel kulturni pro
gram, ki so ga izvajali: solista 
„Zvona" iz Šmartna Jože Korit-
nik in Franc Vidic, spremljava na 
harmoniko Janko Slimšek ter re-
citatorke Šmarskega „ Zvončka": 
Darja Bučar, Breda Črne m 
Lijana Zaman, nato pa sta raz-
stavljalca popeljala goste in 
domačine v razstavne prostore. 

Na stenah visijo mnogi orna
menti, ki jih je Ivan Razboršek 
zbral v raznih krajih Jugoslavije 
ali pa preslikal z raznih pred
metov, dopolnjujejo pa jih skulp
ture planinca, pastirja, železarja, 
delavca, kmetice, srednjeveških 
vojščakov Kranjčana Jožeta 
Volariča. Razstavo si bodo v 
spremstvu pedagogov ogledali 
tudi učenci višjih razredov vseh 
osemletk v občini ter se sestali z 
razstavljalcema. Odprta bo še do 
konca decembra, zato vabimo 
nanjo vse občane, ki jih zanima 
tovrstna umetnost. 

Samo šest dni pozneje, 11. 
novembra, je nastopil na Bogen
šperku eden največjih umetnikov 
na kitari prof. Jovan Jovičič iz 
Beograda. Dopoldne je navdušil 
litijske in Šmarske sedmošolce, 
popoldne pa naj bi se predstavil 
še odraslim Čeprav je bila v Val-

vazorjevi knjižnici zasedena le 
polovica stolov, so maloštevilni 
poslušalci srbskega umetnika 
lepo sprejeli in na koncu dosegli, 
da je za dodatek zaigral še Ča-
čansko kolo. Ne bi navajal razlo
gov, zakaj tokrat ni bila dvorana 
polna; nekaj krivde je najbrž tudi 
na nas, organizatorjih, vsekakor 
pa bi si umetnik zaslužil večjo 
pozornost, kakor pa jo je poka
zala naša kulturna zavest. 

Vsi uspehi in neuspehi nas 
silijo k razmišljanju, kaj moramo 
še storiti, da bo Bogenšperk, ki iz 
leta v leto vidno napreduje, po
stal novo središče kulturnih pri
reditev. Zdaj ko smo tik pred 
dnevom republike pripeljali v 
prireditveni prostor nov pianino, 
kar smo najbolj pogrešali, bi 
lahko le nekatere znatne izbolj
šave pripomogle, da bi v tem 
svojevrstnem okolju lahko pri
sluhnili tistim zvrstem glasbene 
in besedne umetnosti, ki jih v 
večjih dvoranah ali šolskih avlah 
ne moremo poslušati Danes vam 
sicer še ne moremo povedati, kaj 
pripravljamo za ljubitelje kultur
nega življenja, omenimo naj le, 
da je pred tem treba urediti še 
razsvetljavo, garderobo za nasto
pajoče, zagotoviti rezervne sede
že in omogočiti obisk tudi tistim 
občanom, ki nimajo avtomobila, 
torej poskrbeti za avtobusni pre
voz Več pozornosti bomo mo
rali posvetiti tudi reklami, čeprav 
smo doslej poleg osebnih vabil 
prosili za pomoč sredstva javnega 
obveščanja (časnike), ki pa so 
nas vedno pustila na cedilu-

V naslednji številki „Glasila" 
vas bomo, vsaj upamo, lahko že 
seznanili z okvirnim programom 
kulturnih srečanj na 
Bogenšperku in vas tudi povabiti 
na prvo prireditev. 

Boris Žužek 
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KAKO JE V NOVI SOLI? 
Naša skupnost je spet bogatejša. 

Bogatejša za novo, Jepo, moderno šolo 
na Graški dobravi. To družbeno dobri
no smo dobili s solidarnostno akcijo 
vseh občanov - s samoprispevkom. 

Trenutno nas ne zanima, koliko 
denarja, naporov in dela je bilo po
trebno, ker nam številke povedo malo. 
Mogoče nam bo več povedalo in si 
bomo lažje predstavljali vrednost šole, 
če povem v primerjavi: 
- vredna je toliko, kot srednje velika 

tovarna z manj zahtevno opremo in 
450 zaposlenimi 

- toliko kot 55 novih enosobnih 
stanovanj 

- kot 314 avtomobilov „Z 101" 
- kot 1466 barvnih televizorjev. 

Torej vsi se zavedamo, da je to sad 
našega denarja, zato smo lahko ponos
ni nase in na našo „lepotico". 

Učenci so se že preselili in pouk v 
novi šoli je že stekel. Zato nas zanima, 
kakšno je počutje v novi šoli in na 
kakšne težave so naleteli? 

Tovariš Jože Grošelj - ravnatelj: 
človek, ki,dolgo časa živi in dela v 
starih, neprimernih prostorih, ob 
novem nekako otopi, oziroma ima 
ogromno različnih občutkov in se 
počuti enako, kot če se človek preseli 
iz starega v novo stanovanje. 

Nova šola bo nudila ogromno. Gre 
za boljše vsebinsko izobraževalno 
delo, kar pomeni kvalitetnejše znanje, 
boljše vzgojne dosežke in rezultate, 
ker ravno nova šola, še s kasnejšo zu
nanjo urejeno okolico, bo bistveno 
vplivala na nekatere otrokove navade, 
ki se bodo hitreje in lažje oblikovale. 
Prav tako bo šola reševala tudi teles-
novzgojni problem, ker smo zgradili 
malo in veliko telovadnico. Pri delu 
nas je vseskozi vodila misel, kako važ-
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na je telesna vzgoja za pravilen razvoj 
naših najmlajših. 

Novost na novi šoli je kabinetni 
pouk. Sprva so bili učenci presenečeni 
zaradi nove organizacije pouka. Uče
nec se namreč seli iz specialne učil
nice v učilnico in to menjavanje jih je 
motilo. Danes, po 14 dneh, pa to 
menjavanje poteka normalno. Bistvo 
tega menjavanja pa ni fizično preselje
vanje, ampak urejen prostor, ki služi 

njeval ves didaktični material. 
Novost je tudi centralna knjižnica s 

čitalnico. To je velikega pomena za 
vzgojo in izobrazbo. Učenci tu pod 
strokovnim vodstvom svobodno izbi
rajo knjigo in si z njo znajo pomagati. 
To usmerjanje je važno znanje, za nji
hov nadaljnji študij in delo. V čitalnici 
pa imajo učenci prostor in čas, da se v 
miru usedejo, si knjigo ogledajo ali 
celo preberejo. To pa učence vabi in 
vse raje posegajo po knjigah. 

V takšmnučilnicah je pouk zares prijeten 

določenemu namenu predmeta in 
močno podpira pouk sam. Tako kot 
učitelj ima tudi učenec vse pri roki. 
Vse mu je bližje in tako učenci lahko 
razvijajo svoje interese in jih poglab
ljajo. 

Pomembno pa je tudi to, da se bo 
sedaj bolj sistematično zbiral in shra-

Torej nova šola bo tako lahko 
nudila več življenjskosti, več kvalitet
nega in trajnega dela. 

Sprašujemo pa se, kaj je Litija 
pridobila z novo šolo? 

Ni dobila samo nove šole, k i služi 
za vzgojo otrok, temveč je to po
membna investicija v širokem druž-

Dobro so se izkazali 
Matično osnovno šolo v Šmartnem obi

skuje v tekočem šolskem letu nad 560 
učencev, od katerih je dobra polovica voza
čev. Mnogi med njimi gredo zgodaj od 
doma in ne zajtrkujejo, zato jim je malica v 
šoli prvi obrok, ki ga zaužijejo vsak delav
nik. Šola si zelo prizadeva, da bi nudila 
učencem čimboljše malice, ob tem pa 
naleti na mnoge težave, ki jim sama ni kos. 
Precej šolarjev izhaja iz številnih ali socialno 
šibkih družin, kjer so viri zaslužka več kot 
skromni in starši ne zmorejo prispevati 
dnevno 2,00 din za vsakega otroka, kolikor 
stane en obrok. Izobraževalna skupnost 
sicer da letno na učenca 60,00 dinarjev, 
vendar to ne zadošča, da bi pokrili vse 
potrebe.v 

V začetku oktobra se je sestal svet star
šev, ki je podprl zamisel vodstva šole, da bi 
med prebivalci okoliških krajev zbirali 
poljske pridelke, sadje, zelenjavo. S tem bi 
lahko zvišali število brezplačnih malic, 
obenem pav sodelovanju s šolsko zdravnico 
poskrbeli za popestritev in pravilno sestavo 

posameznih jedilnikov. Predlog je podprl 
tudi skupni roditeljski sestanek in akcija je 
stekla v drugi polovici oktobra. V njej je 
sodelovalo 47 učencev od 5. do 8. razreda, 
ki so zbirali pridelke v naslednjih vaseh 
ožjega šolskega okoliša: v Vintarjevcu, 
Podrojah, Zavrstniku, Mali Kostrev niči, 
Gradiških Lazah, Gradišču, Zgornji in 
Spodnji J ablanici, Selšeku, Cerovtct in 
Jablaniških Lazih. 

Odziv staršev in ostalih občanov je bil 
presenetljiv. Ko so na šoli vse pridelke 
stehtali, so ugotovili, da so zbrali 1350 kg 
krompirja, 426 kg jabolk, 200 kg zelja, 
64 kg korenja, 50 kg kolerabe, 36 kg repe, 
3.1 kg čebule, 28 kg solate, 8 kg rdeče pese, 
7 kg peteršilja, 2 kg fižola in 1 kgješprenja. 
Zbrani material sta v Šmartno brezplačno 
prepeljala kombija Lesne industrije Litija in 
smarske „Usjarne", kar je vredno posebne 
pohvale. 

Tričlanska komisija je nato ovrednotila 
vrednost pridelkov in izdelala predlog, da 
bo sedaj od 5 10 učencev, kolikor jih sedaj 

malica, p'rejemalo brezplačni obrok kar 90 
šolarjev, ki so le-tega najbolj potrebni, 
nekaj sredstev pa bomo namenili zboljšanju 
jedilnikov, zato se cena, kljub nekaterim 
podražitvam, ne bo zvišala. 

Letošnja akcija je, razen nekaterih 
pomanjkljivosti, lepo uspela in jo namerava 
sola odslej izvesti vsako jesen, in to kljub 
neutemeljenim govoricam, da je to prosja-
čenje in podobno. Omenjeno obliko imajo 
tudi že vse podružnične šole (Javorje, 
Primsko, Kostrevnica, Štangarske Poljane in 
Maniolj) in mnoge šole na podeželju širom 
Slovenije. 

Omenjena komisija bo še skrbela, da se 
bodo vsa sredstva, zbrana od navedene 
akcije uporabila samo za šolske malice in 
bo o tem poročala svetu staršev in na 
prvem roditeljskem sestanku. Vsem daro
valcem se za njihovo razumevanje v imenu 
učencev zahvaljuje in pričakuje, da se bodo 
vsaj tako, kot so se letos, izkazali tudi v 
prihodnje. 

Boris Žužek 

ZAKAJ TAKO? 

benem pogledu. Hkrati je to tudi nov 
kulturni dom v Litiji. 

S tem ni rečeno, da ne potrebu
jemo kulturnega centra, naša šola je 
lahko samo dopolnitev k temu. 

Možne bodo razstave naših umetni
kov in tudi druge občasne razstave, 
razne proslave, baletni, dramski, 
koncertni večeri . . . Dobili smo pro
stor tudi za kulturno življenje vseh 
občanov. 

In na kakšne težave ste naleteli? 
Šola je zgrajena in pojavile so se že 

prve težave. Vemo, da je šola zasno
vana moderno, zato je tudi draga. V 
primerjavi s staro šolo je kurjava 3 
krat do 4 krat dražja, razsvetljava 3 
krat dražja, čistilna površina tal je 
mnogo večja, zato je potrebno tudi 

skrbi bolj zase, naloge moramo nare
diti doma in ni več prepisovanja, ker 
ni časa. Moti nas, da sedaj nismo več 
tako povezani, smo bolj „razmetani" 
in se težko zmenimo za sestanke. 
Toda z voljo in čakanjem drug na dru
gega se bo uredilo tudi to. Krožki so 
že pričeli z delom in v tem delu smo 
trdnejša skupnost, imamo boljše 
pogoje, zato je delo bolj smotrno in 
kvalitetnejše. Všeč mi je, ker vsi na 
vse bolj pazimo. Novost in velika pri
dobitev je knjižnica s čitalnico. Vsi 
smo je veseli, saj je tu veliko knjig in 
jih lahko prebereš v šoli. 

Vsi pa smo veseli prostora jedil
nice, kjer bomo lahko imeli proslave, 
kjer se bomo zbirali in lahko organi
zirali plese. 

D R A G I O B Č A N I ! 

Težko smo dočakali dan, ko smo se polni pričakovanja 
prvič vsuli skozi velika vrata nove šole. 

Prvi dan smo bili nekoliko zmedeni, vendar zelo veseli, ker 
imamo končno tudi mi kabinetni pouk. Hitro smo se navadili 
na novo šolo in nov način pouka. 

Nova šola je pravo nasprotje stari, zato upamo, da bomo tu 
dosegali boljše uspehe. 

Vsem občanom se zahaljujemo, ker so nam s samoprispev
kom pomagali do nove šole, zahvaljujemo pa se tudi tistim, ki 
so pomagali pri izgradnji šole. 

Učenci osnovne šole 
Dušan Kveder-Tomaž 

Litija 

več tehničnega osebja ir problem je 
zagotavljanje ustreznih sredstev. Zato 
bo potrebna pomoč in razumevanje 
vse družbe. 

Že sedaj pogrešamo premajhno šte
vilo pisarn, toda to bomo reševali s 
pomočjo stare šole. 

UČENCI 1. a razreda-
Tako kot so hitro, preprosto, 

otroško sprejeli mene, tako so ver
jetno sprejeli tudi novo šolo. In na 
moje vprašanje, kaj jim je in kaj jim ni 
všeč v novi šoli, so hiteli odgovarjati 
kar vsi naenkrat. 

Sodoben pouk v sodobnih učilnicah 

Premalo je tudi učil in to je ostalo 
odprto vprašanje lastne šole, ter razu
mevanje nekaterih organizacij. 

Težava je tudi dostop do šole in 
nujno je, da se do prihodnjega leta 
zagotovijo sredstva in da se uredi 
dostop. 

Največje in najtežje pa je ostalo 
vprašanje zunanjih igrišč. 

Čopar Bernarda - 8. r. - pred
sednica mladinske organizacije osnov
ne šole: 

Razmere in pogoji so popolnoma 
drugačni. Več možnosti imamo za 
boljše uspehe. Prvi dan je bilo veliko 
zmede na hodnikih, sedaj pa smo se 
na to privadili in poteka preseljevanje 
nemoteno. Glede pouka je vse zelo 
lepo, le popolnoma drugačno. Vsak 

Všeč so jim lepe slike, slika tov. 
Tita, dolge table, lepe omare, velika 
okna in zavese, pa rože na oknih, 
velike luči, zvočnik. Všeč jim je cela 
šola, ker je lepa, nova, ker ni umazana 
in okrušena. Le ena deklica pa se je 
pritožila, da ji ni všeč v novi šoli, ker 
še ni malice. 

Prisrčno so mi zapeli še pesmico Mi 
smo slovenski pionirji in poslovila sem 
se od njih z eno samo lepo željo, da 
naj ostanejo tako srečni kot so bili 
danes. 

Ob uradni otvoritvi šole pa si boste 
lahko vsi občani ogledali to našo šolo 
in spoznali, da ni grad, da ni razkošje, 
ampak v današnjem modernem času 
povprečna šola. 

Mojca 
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KRAJEVNA SKUPNOST DOLE 

Prostovoljne* delo še živi 
Združena delovna akcija mladincev OŠ Dole in prebivalcev Dobja, Ježevca in Kosta
njevice 

Vsaka prikolica gramoza je bila ob pridnih rokah sproti porabljena 

Prav bi bilo, da vam ta del naše o b č i n e naj
prej predstavim. To so vasice na najbolj vzhodnem 
delu naše obč ine , ki se že m o č n o nagibajo na dolenj
sko stran. Turist, ki zaide v te kraje, skoraj ne more 
razumeti, da je še v litijski obč in i , ko mu vse peš poti 
kažejo najbližnjc centre Scntrupcrt, Mirno, Šentjanž in 
celo Radeče . 

Avtomobil is t iz Litije tako prevozi v poldrugi uri 
„ p o l n i h " 37 km makadama, k i je glede na odseke kaj 
raz l ične kvaliteto. Vasice, katere omenjam, so bolj za
selki z nekaj hišami, na katerih gospodarijo kmetje, ki 
imajo vse prej kot lepo in lahko življenje. T o so le eni 
od prebivalcev K S Dole. 

Ne ustrašite se teh hribovitih, m o č n o oddaljenih 
krajev na višini 700 m, kajti naleteli boste na prijazne 
ljudi, zgovorne in takoj pripravljene, da vam postrežejo 
po k m e č k o s „ s u r ž n i m " kruhom in „p i j aco" , k i je iz 
hrušk ali jabolk. Na tiho pa vam lahko zaupam, da jo 
je že marsikateri meščan zamenjal za vino in zmajeval 
z glavo, češ , kaj takega v trgovini nc moreš kupi t i . 
Mislim, da res ne. 

K o opisujem te kraje in ljudi, se mi zdi vse tako 
preprosto in poznano in prijetno za pisanje, da se 
nehote oddaljim od naslova. V resnici pa je prav o teh 
krajih toliko neraziskanega in tako pristnega, da bi bilo 
vredno branja in pisanja. 

Kot je razvidno iz podnaslova, vam želim pisati o 
delu, ki je bolj odraz človeške skromnosti in želje po 
zbližanju s svetom, z druge strani pa potreba, da si tudi 
učenc i s tega področ ja pridobijo prepotrebno osnov
nošolsko znanje. Prvo in drugo spoznanje je rodilo 
tnisel, da se cesta usposobi do takšne mere, da bo 
šolski avtobus varno vozi l do vasi Ježevec. Že v lan
skem letu je KS uredila dela z buldožer jem, za temeljit 
posip z gramozom pa je zmanjkalo denarja. Kljub te
žavam smo prerinili šolsko leto in letos septembra je 
bila šola spet pred vrati. 

Cesta, katero je poleg drugih vozil trikrat na dan 
prevozil še avtobus, je bila premalo utrjena in pojavile 
so se vdolbine, ki so bile za osebna vozila že nevarne. 

Treba je bilo nekaj storiti. Najbolj prizadeta pri vsej 
stvari je bila šola, k i se je trudila, da bi učenec s tega 
področja še naprej vozila, hkrati pa se nam je smilil 
avtobus, ki je počasi ob žalostnem zvoku motorja in 
škripajoči karoseriji premagoval metre za metri. 

Dva sestanka z delegati omenjenih vasi in sestanek 
M O na šoli je bilo dovolj, da so bila poslana vabila 
traktoristom in kmetom. 

8. septembra, malo pred sedmo uro zjutraj, je šolski 
avtobus odpeljal z Do l u č e n c e 8. razreda skupaj z raz
rednikom. Zače tek delovne akcije je bi l sklican ob 7. 
uri. Delovno vzdušje učencev in odraslih je bilo izred
no in lepo s o n č n o vreme je obetalo uspešen dan. Tudi 
udeležba je bila izredna. Le pri dveh hišah smo ugoto
vili odsotnost, medtem ko so iz nekaterih gospodinj
stev prišli tudi neplanirani udeleženci, kar je povzro
či lo , daje bilo povprečje več kot razveseljivo. 

Če pogledamo številke, s e j e akcije udeležilo 12 
mladink in mladincev, dva učitel ja , k i sta vodila delov
no akcijo, in 16 kmetov, oz. gospodinj. Delo je bilo 
razdeljeno tako, da so učenc i delali na cesti in kopali 
odvodnjavanja, odrasli pa sov peskolomu nalagali trak
torje in opravljali težja dela. 

Malica ob robu gozdička in pravo taborniško kosilo 
sta m o č n o spominjala na tiste dni , ko so bile delovne 
akcije v naši občin i še tradicionalne. 

Naj ima ta sestavek še šolsko napisan zakl juček. 
Akcija je uspela. Pa ne zato, ker smo tega skoraj ob 
vsaki končan i nalogi žc vajeni in le redko priznamo 
neuspeh in dejstvo, da smo porabili veliko časa in de
narja za prazen nič, ampak zato, ker je odsek ceste, 
čeprav kratek, dobro prestal jesensko deževje in kaže, 
da bo tudi zimo. Še važnejša od tega pa je ugotovitev, 
da šola poizkuša spet vzpostaviti vez z domom in K S , 
da so vaščani pripravljeni s prostovoljnim delom vedno 
priskočit i na p o m o č in da si podobnih akcij želijo tudi 
mladi, posebno kmečk i otroci, k i so prikrajšani za 
vrsto m n o ž i č n i h dejavnosti. Pa naj j ih združuje delo! 

Janez Kobal 

KRAJEVNA SKUPNOST HOTIČ 

Kulturna bera v letu 1976 
V koledarju je ostal zadnji list letošnjega leta in že 

lahko ugotavljamo uspehe in neuspehe v tem poslov
nem letu. Ne smemo pa prezreti tudi uspehov s kul
turnega pod roč j a ; namreč letošnja bera v kulturi je res 
precejšnja. 

Po vsej Sloveniji so se vrstile številne prireditve v 
počast i tev 100-letnice rojstva Ivana Cankarja, pozabit i 
pa ne smemo tudi na prireditve, k i so potekale ob 
50-obletnici smrti S r ečka Kosovela. V KS Hot ič sicer 
ni bilo posebnih proslav v ta namen, vendar pa s o v 
kulturnem življenju le nastali manjši premiki, kar bi 
lahko rekli že za leto 1975. N a m r e č v letu 1975 seje 
prvič v novi zasedbi predstavil moški pevski z b o r D P D 
Svoboda. N i treba posebej omenjati, daje bilo po dveh 

desetletjih molka težko na novo formirati zbor ter 
naštudirat i nov program. S požrtvovalnost jo zboro
vodje tov. Juvana ter i s točasno vseh pevcev pa je ta 
sekcija ponovno zaživela. 

Nekajkrat je nastopil moški pevski zbor s samostoj
nimi konccrti;s svojim programom pa je izpopolnil tudi 
proslave, k i so jih pripravili učenci OS Hot ič pod men
torstvom tovarišice Groboljšck in tov. Okoren skupno 
z mladinci. Vsekakor pa je zbor s slovensko narodno 
pesmijo zelo popestril kulturne programe ter navdušil 
obč ins tvo s svojim ubranim petjem, kar sc je videlo 
tudi pri udeležbi na proslavah. 

Poleg proslav pa je pevski zbor sodeloval tudi na 
VIII . reviji zasavske pevske skupnosti, k i j e bila 19. 

junija v Radečah . Za konec letošnje sezone pa bodo 
sodelovali tudi na proslavi v počas t i tev občinskega 
praznika. 

Za prihodnjo sezono v letu 1977. pa pripravlja 
moški pevski zbor DPD Svoboda obsežnejši program 
dela. Med drugimi ima namen gostovati tudi v drugih 

KS s samostojnimi koncerti ter s tem vzpostaviti te
snejše stike med KS na kulturnem področ ju 

V imenu vseh občanov K S Hot ič žel imo m o š k e m u 
pevskemu zboru izpolnitev začr tanega programa ter 
veliko uspehov v prihodnji sezoni. 

D. P O D J E D 

KRAJEVNA SKUPNOST GABROVKA 

Oživela kulturna dejavnost 
Na pobudo nekaj članov je v Gabrovki zopet ožive

la kulturna dejavnost, katere že nekaj let ni bilo ču t i t i 
v tem kraju. Organizirali so kulturno društvo, k i se 
je poimenovalo po našem pisatelju Franu Levstiku, 
katerega pot je nanesla za časa pisateljevanja tudi v te 
kraje. 

Na svojem ustanovnem sestanku je druš tvo sprejelo 
žc program dela in izvolilo samoupravne organe. Dru
štvo se je tudi že registriralo in odprlo žiro r ačun . 
Razdelilo se jc na tri sekcije: dramska, zabavna in 
pevski zbori. Vse tri sekcije so takoj pričele z delom. 
Dramska sekcija sc že pripravlja za uprizarjanje sloven
skih ljudskih iger, za katere je pri ljudeh še posebno 
zanimanje. Premiera prve predvidevamo za obč insk i 
praznik. V okviru društva deluje že tudi ženski pevski 
zbor. Najbolj dobrodoš lo za druš tvo pa jc bilo v za
četku delovanje zabavne sekcije, k i je z nekaj zabav
nimi prireditvami izvleklo druš tvo iz f inančnih težav. 

Iz programa dela je razvidno, kakšne naloge čakajo 
društvo. Za svoj glavni cilj si je zadalo'nalogo, da pri

bliža krajanom Gabrovke in okolice kulturne dobrine 
naše bogate slovenske in jugoslovanske literature. 

K o t drugi cilj si je zadalo nalogo, da se reši pro
storskih težav. Že zelo stara prosvetna dvorana v Ga
brovki je potrebna temeljitih obnovitvenih del, da b i 
bilo mogoče v njej kol ikor tol iko nemoteno dele. S 
prostovoljnim delom članov ter f inančno in ma1 
no p o m o č j o Krajevne skupnosti, Presada, Gasi ' i 
društva in Splošnega mizarstva Gabrovka so z obno
vo že pričeli . V načr tu jc gradnja novega gasilskega 
doma v Gabrovki, v katerem je predvidena tudi nova . 
prosvetna dvorana, ki bo ta problem rešila, saj stara 
dvorana nikakor ni več sposobna služiti svojemu na
menu. 

Druš tvo pr ičakuje tudi p o m o č sklada obč in ske kul
turne skupnosti ter koordinacijskega odbora za druž
bene organizacije in društva pr i O K S Z D L Lit i ja . Ta 
p o m o č je bila rudi že obljubljena, saj so omenjene 
organizacije zainteresirane za obstoj in delovanje 
društev kot je naše. R e s n i k V i n k o 

Boljši električni tok 
Zelo slab e lekt r ični tok žc več let moti po

rabnike v Jcsenjah. Zato so se letos odločil i , da obno
vijo e lek t r i čno omrežje in postavijo novo transforma
torsko postajo v Verneku. 

Prebivalci Jesenj so napeljali e lektr ični tok že leta 
1953. Tedaj so imeli zelo dober tok. Tekom let pa so 
na omrežje priključili še nekaj na novo zgrajenih hiš. 
Marskikdo je kupi l rudi elektromotor, in to je bila 
prevelika obremenitev. 

Nujna je bila tudi menjava elektr ičnih drogov, saj bi 
se zaradi trohljivosti že marsikateri prevrnil, č e ga ne 
bi podrli. 

Sprva jc bil največji problem priti do f inančnih 
sredstev, s katerimi bi pokr i l i vse s t roške obnove voda 
in gradnje transfonnatorja. K o n č n o so našli rešitev. E n 
del jc prispevala KS Ho t i č , veliko je z denarnimi in 
materialnimi sredstvi pripomogla Industrija apna Kres
nice, dobršen delež pa so prispevali tudi vaščani sami. 
Ves ča s gradnje pomagajo clektr ičarjem iz Litije. Poleg 
denarja pa so prispevali tudi vse e lek t r ične drogove. 

Upajo, da bodo z delom končal i žc pred zimo. 

V i n k o Logaj 

• KRAJEVNA SKUPNOST VAČE 

Cesta — nova perspektiva 

Moški pevski zbor DPO Svoboda tokrat ne poje 

Še leta 1894 jc proti Vačam vodila le slaba kolo
vozna pot, ki pa je bila tudi zelo strma. Današnja bliž
njica jc takratna glavna pot. 1895 pa je bila zgrajena 
po načrtu dosedanja cesta. Trasa ceste se do danes ni 
veliko spremenila. Cesta je bila zgrajena v obdobju, ko 
je bi l na Vačah župan A n t o n Mrva. B i l je vnet kleri
kalec. Sklenil je, da v spomin na otvoritev nove ceste 
vklešejo v spominski kamen letnico 1895 in imena 
zaslužnih mož, k i so sodelovali pri gradnji ceste. Ven
dar so temu nasprotovali vaški liberalci, tako da do 
napisa ni prišlo. Ostal jc le nepopisan spominski ka
men. 

Čas pa beži. Po stari cesti so hiteli vozovi, avtomo
bili ter z njimi ljudje v dolino in si iskali boljše življenje 
in lažji zaslužek. Tako je še danes. Od 182 zaposlenih 
občanov KS Vače, je le 88 zaposlenih v občin i Lit i ja , 
ostali pa v sosednjih obč inah . Zgodaj zjutraj sc že 
odpravljajo na delo ter se pozno popoldne vračajo 
domov. Ostaja j im le malo časa za delo na kmetiji. 
Zato je med krajani že dolgo zakoreninjena želja prido
biti v d o m a č e m kraju manjši obrat, v katerem bi dobili 
zaposlitev. 

Leta 1973 seje ponudila prva pri ložnost . Predstav
niki KS V a č e so pričeli pogovore s predstavniki to
varne F . L M A , o postavitvi obrata na Vačah . Toda po
govori so se končal i spet pri cesti, elektriki in vodo
vodu. IYva priložnost in tako še nekatere druge so 
skopnele. 

Kje je rešitev? Padla je od loč i t ev krajanov. Sami si 
moramo pomagati! Obnavljati so začeli z lastnimi 
sredstvi in delom e lek t r i čno omrežje. V letu 1975 so 
se odloči l i za samoprispevek za asfaltiranje ceste H o t i č 
- Vače . Krajani so se odloči l i za predlog po 
katerem delavci in obr tniki prispevajo l % od osebnih 
dohodkov, kmetje 5 "h od katasterskega dohodka, last
niki avtomobilov pa še po 400 din letno ter lastniki 
vikendov na območ ju K S V a č e 500 din letno. Samo
prispevek bodo krajani plačevali do leta 1980. 5 0 % 
sredstev iz prispevka krajanov Boltije, Cirkus, Laz , š i 
roke seti in Podbukovja pa se uporabi izk l jučno za 
potrebe teh krajev. 

1 km 700 m ceste je že asfaltirane. Z razmeroma 
majhnimi sredstvi je K S V a č e , v lastni režiji s pomo

čjo strokovnjakov in SO Lit i ja , opravila veliko delo. 
Na težkem, močv i rnem in hudourn i škem terenu so 
dvignili cesto za 30 - 40 cm, omi l i l i nekatere ovinke 
in položili 4 5 m široko plast asfalta. Ves material so 
prepeljali s traktorji, pomagali pa so tudi mladinci in 
civilna zaščita. 

S p o m o č j o posojila Beograjske banke (cca 1800000 
din), ki ga je dobila KS V a č e v dogovoru s SO Liti ja in 
Komunalno skupnostjo Liti ja, so se dela letos oktobra 
na cesti nadaljevala. Izvajalec del je podjetje Slovenija 
ceste. V dogovoru s podjetjem Slovenija ceste, jc bilo 
sklenjeno, da bodo dela k o n č a n a do konca decembra 
1976. Toda vreme delavcem ni naklonjeno. Upajmo, 
da zima nebo prekrižala načr tov. Marjan Rogelj 



Vsem delovnim ljudem in občanom 
ČESTITAMO 

ob občinskem prazniku in želimo veliko zadovoljstva 
in uspehov v novem letu 1977! 
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KMETIJSKA ZADRUGA LITIJA 
Valvazorjev trg 3 

objavlja 
po sklepu odbora za medsebojna razmerja delavcev naslednji prosti delov
ni mesti 

1. PERUTNINAR 
pogoji: nekvalificiran delavec-ka, zaželjena praksa v stroki 

2. DELAVEC ZA VZDRŽEVALNA DELA 
pogoji: priučen ali kvalificiran zidar, oziroma priučen ali kvalificiran 
tesar — mizar 

Za navedeni delovni mesti se zahteva poskusno delo dva meseca. 
Za obe delovni mesti je na razpolago stanovanje. 
Pismene ponudbe sprejema Kmetijska zadruga Litija, Valvazorjev trg 3 — 
tajništvo. 

LESNA INDUSTRIJA LITIJA 
odbor za kadrovske zadeve 

objavlja 

prosta delovna mesta: 

- F INANČNI KNJIGOVODJA II. (SŠI); 
- EKONOM DRUŽBENE PREHRANE (SŠI ali VK); 
- KUHAR (KV ali priučen); 
- VEČ STROJNIH KLJUČAVNIČARJEV ZA V Z D R Ž E V A N J E ; 
- VEČ KVALIFICIRANIH KOVINARJEV ZA DELO V PROIZ

VODNJI PLASTIKE; 
- VEČ KVALIFICIRANIH MIZARJEV ZA DELO V PROIZVODNJI 

STAVBNEGA IN PLOSKOVNEGA POHIŠTVA; 
- VEČ D E L A V C E V ZA PRIUČITEV V PROIZVODNJI (NK); 
- ADMINISTRATORKE (dveletna administrativna šola). 

Kandidati naj se zglasijo v sekretariatu delovne organizacije, kjer bodo 
podrobno informirani o pogojih zaposlitve. 

r GOSTINSKO PODJETJE 
L I T I J A 

Vam želi 
SREČNO NOVO LETO 
in vas vabi na silvestrovanje v 
Restavraciji Pošta in Kegljišče 

Silvestrski menu 
Cena 230 din 
Število rezervacij omejeno. 
Sprejemamo jih do zasedbe. 
Za prijetno zabavo bosta po

skrbela ansambla GLAS in 
MUROVICA j 

r s 
Trgovsko podjetje 
ISTRA BENZ KOPER 
se priporoča ter vas vabi, da 
obiščite tudi njene bencinske 
servise širom po Sloveniji. 
Postreženi boste z vsem za vaš 

k.' avto. 



Avto moto društvo Litija vam svetuje 
- POSTANITE ČLANI AMD LITIJA IN S TEM TUDI ČLANI 
AMZ SLOVENIJE! 
- TAKO BOSTE NA POTI DOMA IN V TUJINI VARNEJŠI; 
- UŽIVALI BOSTE POSEBNE UGODNOSTI 

Članarina bo v letu 1977 nespre
menjena in bo znašala: 

- za avtomobiliste 150 din 
- za motocikliste 80 din 
- za člane brez vozil 50 din 

Ob vplačilu članarine dobijo člani 
članski material. Ta bo letos obsegal 

- ZA AVTOMOBILISTE: 

člansko izkaznico 
ATP knjižico s kuponi za popuste 
pri uslugah 
nalepko za avtomobil 
vrečko za članski material 
ovitek za vozniške listine 
značko AMZJ 
mesečnik MOTOREVIJO 

ZAMOTOaKLISTE: 
člansko izkaznico 
nalepko za motor 
ovitek za vozniške listine 
značko AMZJ 
mesečnik MOTOREVIJO 

- ZA ČLANE BREZ VOZIL: 

člansko izkaznico 
značko AMZJ 
mesečnik MOTOREVIJO 

Popuste in brezplačne usluge uve
ljavljajo člani s kuponi, ki jih imajo v 
knjižici ATP - avto tu ring pomoč, 
oziroma s predložitvijo članske 
izkaznice za popuste, za katere ni v 
ATP knjižici ustreznih kuponov. 

Tako bodo člani - avtomobilisti v 

letu 1977 lahko koristili: 4 brez
plačne usluge SPI - službe pomoč 
informacije — pri odpravljanju 
manjših okvar pri avtomobilu na cesti 
ali v bazi SPI. Vsak od štirih kuponov 
velja za plačilo prevožene poti službe
nega vozila SPI do 10 km ali za pla
čilo dela mehanika do 1 ure. Seveda 
kuponi ne veljajo za storitve nadomu 
ah v garaži naročnika. 

Dve vleki pokvarjenega avtomobila 
po posebni, nižji ceni za člane. 

Eno brezplačno nastavitev žaro
metov ali brezplačno kontrolo zavor. 

Popust pri štirih testih avtomobila 
v bazah AMZ ali pri testiranem 
kombiju, ki po posebnem razporedu 
obiskuje društva. Med te storitve so
dijo: test motorja, test preme, var
nostni test, nastavitev vžiga, nastavitev 
uplinjača, merjenje kompresije, pre
gled vžigalnih svečk, kontrola meril
nika hitrosti, polnjenje akumulatorja. 

Popust pri rednem letnem teh
ničnem pregledu v bazah AMZ. Ta 
popust uživajo tudi člani — moto-
ciklisti, če predložijo člansko izkaz
nico. 

Rezervni kupon ATP knjižice 
nadomešča kateri koli drug kupon za 
tehnične storitve. 

Dve brezplačni pomoči službe na 
cesti korespondenčnih klubov v ino
zemstvu. 

Dva brezplačna pravna nasveta pri 
pogodbeno vezanih odvetniških pisar

nah ah odvetnikih (Pravna pisama pri 
Gospodarski zbornici SRS, Tavčarjeva 
4, tel.: 315-940 in odvetnikih : Rado 
Brezovar, Koritkova 12,. Sandro Pe
čenko, Miklošičeva 13, Ivan Japelj, 
Celovška 62). 

Pravico do nakupa enega garant-
nega pisma za potovanje v ino
zemstvo. Z vrednostnimi kuponi iz 
tega pisma plačujejo člani usluge ob 
morebitni prometni nezgodi ali okvari 
avtomobila pri potovanju po ino
zemstvu, oziroma vozovnico za 
povratek z letali JAT ali z železnico, 
če avto ni v voznem stanju. Po povrat
ku v domovino povrnete vrednost 
porabljenih kuponov v dinarjih. 

20 odstotkov popusta na tehnično 
premijo pri kasko zavarovanju pri 
zavarovalnicah Sava in Maribor. K 
temu prišteje zavarovalnica še 
običajen popust, ki ga uživajo vsi 
zavarovanci, če v zadnjih letih niso 
prijavili nobene škode. Ob obeh 
popustih lahko pri kasko zavarovanju 

dosežete do 50 odstotkov popusta na 
tehnično premijo. 

Popuste od 5 do 50 odstotkov v 
avtokampih, nekaterih hotelih, gostin
skih lokalih, servisnih delavnicah in 
pri drugih uslugah v okviru akcije 
„AMZS priporoča". Višina popustov 
v kampih bo objavljena v vodiču 
„Kamping Jugoslavija 1977", ki ga 
boste lahko dobili v tu ring servisih 
AMZS takoj po izidu — predvidoma v 
aprilu ali maju. 

Možnost nakupa mednarodnega 
kamping kometa, s katerim uživate 
popuste v avtokampih v inozemstvu. 

Prav vsi: avtomobilisti, motociklisti 
in člani brez vozil lahko torej koristite 
usluge, ki jih nudi ali omogoča AMZS. 
Mesečnik MOTOREVIJA pa vas sez
nanja z novostmi v prometu, kijih kot 
pešci ali vozniki morate poznati. 

Včlanite se lahko ali obnovite 
članarino na AMD Litija. 

AMD Litija hkrati obvešča vse 
občane: 

— Uradne ure so v ponedeljek in 
sredo od 16. do 18. ure, ostale dneve, 
razen sobote pa od 10. do 12. ure. 

— Stalno organiziramo tečaje cest
no prometnih predpisov za voznike: 

A in B kategorije, 
kmetijskih traktorjev, 
koles z motorjem, motokultivator-
jev in delovnih strojev. 

Zaradi velikega interesa in mož
nosti razporeda vas prosimo, da se 
pravočasno prijavite. 

— Tehnični pregledi za traktorje in 
motorna kolesa so vsak prvi petek po 
15. v mesecu od 16. do 18. ure. 

— Varnostne pasove za vse vrste 
vozil montira vsak dan od 15. ure 
dalje avtomehanik GOMBAČ Drago v 
domu AMD. 

Vsem občanom čestitamo ob ob
činskem prazniku, v novem 1977. letu 
pa želimo srečno vožnjo. 

Mojster pogrinjkov 
Ime je mah znano. Verjetno ga 

pozna tudi malo ljudi. To je mlad pri
jeten fant, molčeč, vendar pa so nje
gove roke zelo spretne in pridne. 
Lojze je natakar pri Gostinskem pod
jetju Litija - na Pošti. 

Zakaj vam ga sploh predstavljam? 
Pa z besedo na dan. Prav on je slo
venski prvak pogrinjkov na24. Gostin-
sko-turističnem zboru Slovenije, ki je 
bil 21. in 22. oktobra 1976 v 
Postojni Njegovi uspehi so se pričeli 

Telesna kultura ob koncu leta 

Ratajev nagrajeni pogrinjek „Neuvrščeni v Colombu 

Da je v redno organizirano telesno-
; kulturno dejavnost v naši občini bila v 

preteklosti vključena zares le peščica 
izbrancev, da so le-ti predstavljali kva-

• lite to in množičnost obenem, da smo 
sredstva, ki so jih delovni ljudje zdru

ževali, trošili večinoma neracionalno, 
da danes nimamo dovolj kadrov, da 
nimamo potrebnih telesnokulturnih 

i objektov, daje telesna kultura večine 
"'!nas prenizka, da so poročila zdrav

niške in naborne službe zaskrbljujoča, 
jsmo nedolgo tega ugotovili in odločno 
sklenili, da v naprej ne bo več tako. 

Da bo drugače, bolje, da bo telesna 
kultura dobila res tisto mesto in vlogo 
pri vseh naših občanih kot to oprede
ljujejo ustavni, politični, samoupravni 
in tudi letošnje leto sprejeti telesno-
kulturni dokumenti. Dolžnost kon
kretizacije in uresničitve teh doku
mentov je na vseh samoupravljalcih, še 

posebej pa na telesnokulturnih delav
cih v občini. 

Stare navade in razvade so zakore
ninjene, interesi raznoliki in često 
preozki, miselnost toga, neprila
godljiva, spremembe nesimpatične, 
Da, so težave in odpori pri konkreti
zaciji sprejetih načel. Vendar ne ne
premagljivi. Moramo biti pač vztrajni, 
strpni in konkretni. Velikih rezultatov 
takoj pač ni moč pričakovati. 

No, miselni premiki so že očitni, 
rezultati prav tako. Telesnokulturna 
dejavnost v občini postaja bolj mno
žična. Množičnost je naša primarna 
naloga. Želimo dati možnost organi
zirane in stalne telesnokultume dejav
nosti vsakemu našemu občanu, da bo 
tako bolj srečen, zadovoljen, zdrav, 
vitalen, da bo v občini večja delovna 
sposobnost, večja produktivnost in 

vse, kar sledi iz tega, večja obrambna 
moč in manjša obolelost. 

Pogoji dela so res slabi. Toda to 
ugotavljamo in s tem opravičujemo 
nizko stopnjo naše telesne kulture že 
dolgo, predolgo in preveč pasivno. 
Moramo se pač prilagoditi pogojem, 
ki jih imamo in početi tisto, za kar pa 
ob močni in splošni angažiranosti ven
darle so možnosti. Perspektiva je dosti 
bolj obetavna, zato moramo že sedaj 
dejavnost prav razgibati, voditi in 
omasovljati. Nove navade in potrebe 
počasi sprejemamo. 

V letošnjem letu je bilo v naši ob
čini organizirano sedem trim akcij v 
Litiji in Šmartnem, tri v Dolah in tri v 
Jevnici oziroma Kresnicah. Organi
zirana so bila tekmovanja med osnov
nimi šolami, mladinskimi aktivi, kra
jevnimi skupnostmi in delovnimi orga
nizacijami v košarki, nogometu, 
rokometu, namiznem tenisu in šahu. 
Prav tako je bilo organiziranih več 
kegljaških tekmovanj, tekmovanj v 
streljanju, avtomoto tekmovanj, ob
činsko prvenstvo v smučanju in več 
planinskih izletov. 

Naši športniki so tekmovali tudi 
zunaj občinskih meja, sicer manj kot 
doslej, a so kljub temu dosegali dobre 
rezultate. Še posebej so nas razveselili 
nogometaši NK Litije, ki so se plasirali 
v najkvalitetnejše republiško tekmo
vanje. Prvi rezultati so zelo razveseljivi 
in obetajo več kot samo obstanek v 
tej ligi. 

Gotovo bo v bodoče potrebno še 
bolj vztrajno delati na tem, da bo še 
bolj prisotna množičnost, da bodo 
tekmovanja v okviru občine še bolj 
zanimiva, bogata, predvsem pa bolj 
kontinuirana. Ne želimo množičnosti 
na račun kvalitete, ampak v prvi vrsti 
množičnost in kot njen naraven pro
dukt tudi kvaliteto. Namesto telesne 
kulture za ljudi, moramo razvijati te
lesno kulturo ljudi. 

Množičnost je zato imperativ in 
njej mora biti prilagojeno vse. 

S. J. 

že na gostinskih tekmovanjih na Izla
kah in v Trbovljah. Lansko leto pa si 
je na 23. Gostinsko-turističnem zboru 
Slovenije v Kranjski gori priboril 
srebrno in bronasto kolajno z diplomo 
za pogrinjke. Njegove ideje so izvirne, 
saj to pove srebrna kolajna za pogri
njek „Evropsko prvenstvo v boksu", 
bronasta pa v stilu „Finale svetovnega 
prvenstva v kegljanju". 

Letošnjo zlato kolajno pa za po
grinjek „Neuvrščeni v Colombu". 
Zanimalo me je, kako se pripravlja na 
tekmovanja in od kod vse te izvirne 
ideje? 

Idejo mu dajo razni emblemi, zna
ki, značke in dogodki Idejo .^Ne
uvrščeni v Colombu" je dobil na tele
viziji. Gledal je poročila in videl, kako 
tov. Tito sprejema državnike na ladjo 
Galeb. Zamislil si je, da je na ladji in 
mora pripraviti za vse te visoke goste 
svečano kosilo. In že se mu je rodila 
ideja za klasično svečano mizo, ki naj 
bi bila v stilu ..Neuvrščenih v Colom
bu. " Zato je miza okrogla in vse barve 
so nevtralne. 

To idejo je nato prenesel na papir 
in s skico odšel k direktorju in po pri
volitvi delavskega sveta je lahko odšel 
na tekmovanje. Namreč tako tekmo
vanje je zelo drago. 

In kako je na teh tekmovanjih? 
Tja pridem z vsem potrebnim 

materialom in priborom nato ti do
delijo prostor in pol ure časa za 
pripravo pogrinjka. Nato pride še 
ocenjevanje komisije. 

Zanimalo me je tudi, od kod ta 
njegova mojstrovina? Dobila sem le 
skromen nasmeh in počasi mi je 
povedal, da je še kot vajenec pri Go
stinskem podjetju Ljubljana veliko 
opazoval, se za to zanimal in dobil 
veselje. Sedaj pa mu pri tem pomaga 
že tudi praksa in največ je seveda 
smisel in vztrajnost. 

Ker se bliža novo leto in verjetno 
že veliko gospodinj skrbi novoletni 
večer, sem ga poprosila, kakšen novo
letni menu nam priporoča? 
- mu slin zvitki 
- domača juha z rezanci - ocvrti 

možgani s tatar omako - Silvestrov 
TOURNEDOS s fino oblogo -
sestavljena solata - sadna torta, 
kavica - boula ali novoletni kok-
tail 

- vino po izbiri 
In kakšne so njegove želje? Ob tej 

priliki se zahvaljuje podjetju za razu
mevanje in omogočeno udejstvovanje 
na tekmovanjih Želja pa je, da bi mu 
to še večkrat omogočili, in da bi dose
gal še takšne uspehe. 

Največja pa trenutno, da bi se kot 
slovenski prvak udeležil tekmovanja v 
jugoslovanskem merilu. 

Seznanila sem vas z Lojzetom in 
njegovimi velikimi uspehi Toda moja 
želja je, da bi njegove kvalitete, lepote 
in uspehe, ki jih je dosegel s svojim 
trudom, imel možnost pokazati tudi 
nam - občanom Litije. 

Mojca 

t ^ 

Malčki v telovadnicah 
Pri konkretizaciji novih usmeritev v telesni kulturi ne smemo pozabiti 

na naše najmlajše, na predšolske otroke. Da bi tudi njim omogočili orga
nizirano in strokovno telesnokultumo dejavnost je bil na pobudo Ob
činske zveze za telesno kulturo Litija organiziran razgovor med pred
stavniki Vzgojnovarstvenih ustanov in OZTK. Ugotovljena je bila velika 
pripravljenost, da se tudi nredšolske otroke vključi v množično organizi
rano telesnokultumo dejavnost v naši občini, in se tako že najmlajše 
člane naše družbe začne telesnokultumo vzgajati in jih privajati na stalno 
aktivnost. 

Dogovorjeno je bilo, da bomo organizirali stalno1 dvakrat tedensko 
vadbo za začetek v Litiji, Šmartnem in Kresnicah. Sprva v telovadnicah, 
pozneje pa na prostem, kjer bi organizirali tudi primerna tekmovanja 

Prepričani smo, da bodo starši naših malčkov, tudi tisti, ki niso vklju
čeni v W Z še posebej pa malčki sami to koristno aktivnost podprli. 

S. J. 



Člani uredniškega odbora Glasilo občanov 
vam čestitamo ob občinskem prazniku 
in vam želimo srečno novo leto 1977 

Branka Mojca Miro Zofka Tine Slavko Lojze 

B R A N K A : 
da bi v nasled

njem letu našo delegat
sko prilogo., brali vsaj 
delegati in ne bi bila 
odvečni del našega 
časopisa 

P A Š E Ž E L J E U R E D N I Š K E G A O D B O R A V L E T U I 9 7 7 : 

MOJCA: 

imam samo eno 
skromno željo, da se mi 
izpolnijo vse želje 

MIRO: 

da bi nadaljevali z 
gradnjo športnih objek
tov v krajevnih skupno
stih 

Z O F K A : 

da mi za rubriko 
,,Zakaj tako" v nasled
njem letu še tre bo 
zmanjkalo dela 

TINE: 

da me tisti, ki jih 
dajem v bodice, ne bi 
toliko preganjali. Na 
zalogi jih imam vedno 
vsaj toliko, kolikor ima 
jež bodic 

S L A V K O : 

da bi zbiranje gra
diva in denarja za naš 
časopis potekalo brez 
množice sestankov, 
dopisov in prepričevanj 

L O J Z E : 

da bi informacije 
o ()/.!) lahko dosegli 
tudi drugi, ne samo di
rektorji 

maKmm 

BODICE 
- GOP Komunala je 

podelila nagrade svojim de
lavcem: direktorju 4.500 
din, nekvalificiranemu de
lavcu pa 580 din. Kakšna 
merila neki so upoštevali? 

- Ob prvem letošnjem 
snegu zato niso posolili nad
voza, ker je bil že ob izgradnji 
dovolj zasoljen s ceno . .. 

- Tudi letos je turistična 
zveza Slovenije organizirala 
tekmovanje v urejenosti tu
rističnih krajev v Sloveniji. 
Litija je med 59 kraji zasedla 
56. mesto, zato bi bilo bolje, 
če bi z drugimi tekmovali 
raje v govorjenju. .. 

Ustanovitelj: Občinska kon
ferenca Socialistične zveze 
delovnega ljudstva Litija 
Ureja uredniški odbor: Tine 
Brilej (glavni in odgovorni 
urednik), Slavko Urbič, 
Lojze Kotar, Mojca Lebin-
ger, Zofka Hauptman, 
Branka Nefat in Miro Kaplja. 
Prilogo glasila urejajo: Bran
ka Nefat (glavni in odgo
vorni urednik), Ruža 
Urbane, Mari Merzelj, Karlo 
Lemu t in Miro Vidic 
Predsednik časopisnega 
sveta: Slavko Pungerčar 
Tehnično urejanje in pri
prava za tisk: BEP-Ljub-
|anski dnevnik. 
Tisk: Ljudska pravica 
Naslov uredništva: Litija, 
Trg na Stavbah 1, p. p. 6 
Časopis prejemajo vsa 
gospodinjstva v občini brez
plačno na dom. 

DNEVI DEDKA MRAZA 
Pred nami so dnevi Dedka Mraza, dnevi, kijih naši najmlajši 

po vzgojno-varstvenih zavodih in šolah že težko pričakujejo. 
Z nestrpnostjo jih pričakujejo tudi mnogi starejši občani in 

delovni ljudje, predvsem pa tisti, ki so se odzvali pozivu Občinske 
konference SZDL Litija, da bi popestrili praznovanje Dedka 
Mraza, predvsem pa, da bi vanj zajeli vse otroke v občini stare od 
1 do 15 let. Akcija je naletela na zelo ugoden odmev v vseh 
delovnih kolektivih in kot že tolikokrat doslej, se je tudi sedaj 
pokazal neizmeren čut solidarnosti našega delovnega človeka, saj 
se prav dobro zaveda, da se skrb za srečo našega najmlajšega rodu 
praznovanje Dedka Mraza, enega najlepših praznikov naših ciciba
nov, ne sme deliti na bogate in revne, obdarjene in neobdarjene, 
srečne in razočarane, temveč naj bi bili tudi zadnji dnevi starega 
in prvi dnevi novega leta polni zabave, iger, sproščenega veselja in 
smeha naših najmlajših občanov. 

Prav temu je bila namenjena tudi akcija OK SZDL Litija. Praz
novanje v občini bo potekalo od 26/12-1976 do 4/1-1977, ko 
se bodo prireditve zaključile z gostovanjem Šentjakobskega gleda
lišča v sindikalni dvorani na Stavbah s predstavo „Kam pa kam, 
Dedek Mraz", v kateri bo kot gost nastopal pantomimik Andres 
Valdes in bo namenjena učencem višjih razredov osnovnih šol v 
občini. 

Programe za praznovanje predšolskih otrok v Kresnicah, Šmar-
tnem in Litiji pripravlja Vzgojno-varstveni zavod Litija, v ostalih 
krajih v občini pa matične šole skupaj s podružničnimi šolami.. 

Na sporedih bodo igre enodejanke, lutkovne igrice in po vsaki 
predstavi obisk Dedka Mraza, ki bo obdaril vse otroke od 1. do 
10. leta starosti. Za učence od 10. do 15. leta bodo poleg ome
njene predstave tudi novoletne prireditve, ki jih bodo pripravile 
matične šole. Prejeli bodo tudi kolektivna darila. 

Iz razporeda prireditev je razvidno, da je akcija zastavljena 
široko. Prepričani smo, da nam bo z dobro voljo vseh akcija 
uspela tako, da bodo zadovoljni vsi, predvsem pa tisti, ki jim je 
namenjena. 

RAZPORED PRIREDITEV OB DEDKU MRAZU 

Osnovna šola C ab rovk a - dvorana Prosvetnega doma 
Za šolske otroke - 30/12 1976 ob 8. uri 
Za predšolske otroke - 30/12 1976 ob 16. uri 

Osnovna šola Dole 
Za predšolske otroke - Gradišče: 29/12 1976 ob 10. uri (šola-) 
Za predšolske in šolske otroke Dole: 29/12 1976 ob 15. uri Dvorana kult. 
prosvetnega doma 

Vzgojnovarstveni zavod Litija 
Za predšolske otroke - Kresnice: 27/12 1976 ob 13. in 15. uri (Vrtec) 
Za predšolske otroke - Litija: 27, 28, 29/12 1976 ob 16. uri (avla nove 
osnovne šole) 
Za predšolske otroke - Šmartno: 30/12 1976 ob 16. uri (kinodvorana) 

Posebna osnovna šola 

Za šolske otroke - Litija: 21/12 1976 ob 8. uri v Posebni šoli 

Osnovna šola Šmartno 
Primskovo - predšolski in šolski otroci: 26/12 1976 ob 11. uri (šola) 
Javorje - predšolski in šolski otroci: 28/12 1976 ob 11. uri (šola) 
Št. Poljane predšolski in šolski otroci: 28/12 1976 ob 13. uri (šola) 
Mamolj - predšolski in šolski otroci: 29/12 1976 ob 11. uri (šola) 
Kostrevnica predšolski in šolski otroci: 29/12 1976 ob 14. uri (šola) 
Šmartno šolski 30/12 1976 ob 8. uri (šola) 
Osnovna šola Litija 
Jevnica - predšolski in šolski otroci: 28/12 1976 ob 15. uri (šola) 
Kresnice - predšolski in šolski otroci: 28/12 1976 ob 16.30 (šola) 
Vače - predšolski in šolski otroci: 29/12 1976 ob 15. uri (šola) 
Hotič predšolski in šolski otroci: 29/12 1976 ob 16.30 (šola) 
Polšnik, Konjšica predšolski in šolski otroci: 30/12 1976 ob 15. uri (šola) 
Sava - -predšolski in šolski otroci: 29/12 1976 ob 16.30 (šola) 
Litija - šolski otroci: 29/12 1976 ob 10.30 (šola) Litija - predšolski in 
šolski otroci: 30/12 1976 ob 10.30 (šola) 
4. I. 1977 ob 13. in lS.uri „Sindikalna dvorana na Stavbah - gostuje Šentja
kobsko gledališče z igrico „Kam pa kam, Dedek Mraz." 

Dedek mraz - letos za vse enak 


